

Datenblatt/Data sheet

KOPFLEISTE A | COVER STRIP A

STÖCKL
PARKETT

FIRST STEP FOR LIVING

Allgemeine Infos:

Seitliche Abschlussleiste für System A (mit Überstand) bei einer „offenen“ Stufenanlage, d.h. für perfekte Optik mit seitlicher Holzverkleidung.

Quick information:

Side end strip for System A (with overhang) for an "open" step system, i.e. for a perfect look with wooden panelling on the side.



Anfertigung mit einer Fixlänge von 500 mm, für die jeweilige Bodenvariante. Die Stirnseite der Auftrittsfläche (evtl. inkl. der Setzstufe) wird mit dieser Abschlussleiste verkleidet. Die Leiste wird auf den jeweiligen Holzboden bzw. auf der Unterkonstruktion angeleimt bzw. befestigt.

Manufactured with a fixed length of 500 mm, for the respective floor variant. The end face of the tread surface (possibly including the riser) is covered with this end strip. The strip is glued or fixed to the respective wooden floor or substructure.

Passend für Parkettart:

2- Schicht-Parkett ACTUS 3.0 / 4.0 / 6.0, EPICO oder B:HARD-Serie

Format: 500 x 40 x 10 mm Fixlänge

Länge: nach Wunsch bis max. 1500 mm

Ausführung: Massivholz, Kanten abgerundet

Holzart und Oberfläche:

passend zu Holzboden bzw. Auftrittsfläche der Stufenanlage (Mattlack, Pure oder Öl bzw. Colourline)

Suitable for parquet type:

2-layer engineered parquet ACTUS 3.0 / 4.0 / 6.0, EPICO or B:HARD

Dimension: 500 x 40 x 10 mm fixed length

Length: up to max. 1500 mm on request

Design: solid wood, rounded edges

Wood type and surface:

to match the wooden floor or tread surface of the step system (matt lacquer, Pure or oil or Colourline)

Wichtig bei Bestellung:

- Genaue Angaben der zu verlegenden Parkettart oder B:hard
- Stückzahl der Abschlussleiste

Important when ordering:

- Precise details of the type of parquet to be installed or B:hard
- Quantity of the end strip